
                                                                 

Jaarvergadering Wijkraad Centrum 15 april 2025 

1)Opening: 

Nettie heet iedereen welkom en stelt bestuur voor. Fred Bok en Thea Voesten-Peeters zijn afwezig. 

Helaas is er weinig belangstelling. We besluiten om toch Marcel Deenen en Anneke Brits hun 

presentatie te laten geven. 

2)Financiën-Jaarrekening-begroting 2025 

Het saldo van de betaalrekening NL78RABO0173908284 € 3.422,45 respectievelijk € 3.436,36,-. En op 

1 januari 2024 en 31 december 2024 bedroeg het saldo van de spaarrekening € 7.343,10 

respectievelijk € 7.438,79,-.Het eigen vermogen van de wijkraad bedroeg op 31 december 2024 

€ 10.875,15. Dit eigen vermogen ligt onder de drempel van tweemaal de gemeentelijk jaarsubsidie 

(organisatie- + leefbaarheidssubsidie). 

 
 

3)Handhaving Powerpoint door Marcel Deenen. 

 

 

 



 

   

 

 

 



 

 

 

Dit is het adres waar WhatsApp groepen in de gemeente Venray zich kunnen aanmelden.  

https://www.venray.nl/buurtpreventie-via-whatsapp 

PowerPoint presentatie door Anneke Brits 

 

https://www.venray.nl/buurtpreventie-via-whatsapp


 

De initiatiefnemers zijn: Inmiddels zijn de initiatiefnemers Henk Arkesteijn, de wijkraad en bewoners 

van Jerusalem.  

Wat doen we samen?  

Samen bereiden we werksessies voor; 25 november de eerste en 17 februari de tweede.  

Over de aanpak, de geprioriteerde onderwerpen en de acties praat ik u graag bij. 

  

Werksessie 1 op 25 november 2024 – sfeerbeeld 

 

Gesprekken met vakinhoudelijke collega’s over vragen van bewoners.  

Geprioriteerd onderwerp was verkeer; het onderwerp 30 km in het centrum.  

Actie lasergun 



Evaluatie: geslaagde sessie, er komt een vervolg 

 

 
Werksessie 2 op 17 februari 2025 

Terugkoppeling van de acties (ook te lezen in het verslag). 

Geprioriteerd onderwerp was handhaving in het centrum.  

 
 

Imago gemeente over handhaving, geen of te weinig handhaving. Besproken met een aantal 

betrokken bewoners: 



Opgepakt: Goede en slechte ervaringen met melden. Ik wil van het vervelende gevoel af, het gevoel 

teveel melden. Vaak geen terugmelding. Tip; gemeente geef aan hoe lang het duurt voor actie wordt 

ondernomen. 

Opgepakt: Het meldproces is te onduidelijk voor bewoners, wat kunnen ze verwachten na een 

melding? De gemeente wil op verzoek informatie geven over het ‘proces’ melden. Wat kan een 

bewoner verwachten en wat verwacht de gemeente bij de melding. 

Informatie over melden: De meldbereidheid onder bewoners kan veel beter. Hoe moeten bewoners 

handelen en wat kunnen ze verwachten? Meldingskaart  

Opgepakt: Goed bericht; melding gedaan over de verlichting via buitenbeter– het licht brandt nu dag 

en nacht 

(Opgepakt: Het is heel donker bij de fietsenstalling achter de Bieb.) 

Vraag en tip; een vaste contactpersoon die proactief meldingen uit het centrum oppakt, alle zaken 

die het centrum betreft – zoals een centrummanager.  

Avondwinkel en Yummy’s: moeten zich houden aan de sluitingstijd van de APV; ma tm vr tussen 

02.00/06,00 uur en za/zo tussen 04.30/06.00 uur. Brief naar de eigenaar om met spoed boeibord te 

repareren.  

Parkeerverbod: bezwaar aangetekend - hoorzitting – wachten nog op advies. Idem fietsen in het 

centrum.  

Werkgroep Welkom in het Centrum – sommige punten komen overeen, bv borden 

Wie ziet toe op dixies en containers bouw openbare ruimte? Waarom moet de bewoner melden en 

houdt de gemeente geen toezicht? 

 

 

 
Vanavond gaan we geen dingen overdoen, maar vooral bewoners stimuleren om mee te doen de 

volgende weksessie. 

Aanmelden via infoveiligheid@venray.nl 

 

mailto:infoveiligheid@venray.nl


 
Wijkraad, complimenten voor het wijkblad van april! 

4)Wat verder ter tafel komt. 

Marcel Deenen vertelt over nepagenten die onlangs in Venray eo actief waren. 

5) sluiting door Nettie  

 


